
Arvoisa puheenjohtaja 

Hyvinvointikuntayhtymän johtaja lähti Iihin ja uusi on valittu tilalle. Kysynkin tässä 
uudessa tilanteessa, että mikä on Raahen sairaalan tulevaisuuden suunnitelma 
toimintojen osalta. 

Pelkkä päivystysasetuksen jatkaminen ei riitä. 

Leikkaustoiminta ei yksistään pelasta sairaalaamme, vaikka se nyt olisikin 
mahdollista. Tarvitsemme siihen rinnalle myös muuta erikoisosaamista 
silmätoiminnan lisäksi sekä päivystys- ja leikkaustoimintaa tukevaa toimintaa. 

Hyvinvointialueella muodostetaan osaamiskeskittymiä ja terveydenhuollon 
palveluyksiköitä. Mikä on Raahen rooli ja asema tässä? Kuka johtaa sairaalamme 
tulevaisuudenkuvan luomista? Asiasta täytyy luoda selkeä linjaus. Emmehän halua 
kuihtua pelkäksi terveysasemaksi. 


